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Abstract (en)
The invention relates to a composite heat-insulating section for connecting a first element (26) to a second element (1, 2, 9, 15). With this composite
heat-insulating section, it is possible, for example, to connect the inner and outer shells of aluminium windows firmly via an element (26) with poor
thermal conductivity. To ensure a high stability of this connection, the first and second elements have surfaces (23, 46) which, after production, exert
a hook effect (Figure 2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein wärmedämmendes Verbundprofil zum Verbinden eines ersten Elements (26) mit einem zweiten Element (1,2,9,15). Mit
diesem wärmedämmenden Verbundprofil ist es möglich, beispielsweise die Innen- und die Außenschalen vor Aluminium-Fenster fest über ein
schlecht wärmeleitendes Element (26) zu verbinden. Um eine hohe Stabilität dieser Verbindung zu erreichen, weisen das erste und das zweite
Element Flächen (23, 46) auf, die nach der Herstellung eine Hakenwirkung ausüben.
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